
 

 

 

 

 

 

Raadsvragen 18 december 2019 

Op 12 december heeft de gemeente Woerden een persbericht verspreid met de titel 

Cameratoezicht Tournoysveld beëindigd. De camera’s maakten deel uit van een pakket 

maatregelen om de jeugdoverlast, vernieling en autobranden te bestrijden. Deze 

maatregelen zijn effectief gebleken, waardoor het besluit is genomen om de camera’s begin 

december te verwijderen. 

De Woerdense VVD is onaangenaam verrast door het verschijnen van dit persbericht en 

heeft hierbij de volgende vragen: 

1. In het AD van 7 december werd door de portefeuillehouder nog gewaarschuwd voor 

de gevolgen van de minimale bezetting bij de politieteams in het Groene Hart. Rond 

de jaarwisseling staan politie en toezichthouders altijd onder verhoogde druk. 

Wanneer sprake is van verminderde capaciteit zal deze druk nog verder toenemen. 

Had het niet verstandiger geweest om de camera’s in ieder geval tot na de 

jaarwisseling te laten hangen vanwege het preventieve effect dat ervan uit gaat? 

Het besluit om het cameratoezicht te beëindigen had ook uitsluitend via een 

raadsinformatiebrief gecommuniceerd kunnen worden, in plaats daarvan heeft de 

gemeente Woerden ervoor gekozen om actief de pers te benaderen.  

2. Is het college het met de Woerdense VVD eens dat het in sommige gevallen 

onverstandig is actief te communiceren dat maatregelen worden beëindigd? 

3. Op welke manier bepaalt de gemeente Woerden over welke besluiten actief contact 

wordt gezocht met de pers? 

4. Waarom heeft de gemeente Woerden besloten om over dit specifieke besluit een 

persbericht te verspreiden? 

 

De Woerdense VVD, Simone Onrust 

 


